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- To je zaista veliki problem. Kod mene u kraju, u Šumicama, zaista ih ima mnogo. To može
rešiti samo dobro organizovan azil. Da li će taj azil biti na lokalnom nivou ili treba uključiti i
Pančevo nije toliko važno, samo da se reši...  
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